
Tak jsem se domníval,že výkvět národa takto nemůže hospodařit.
Ale je to pravda!Pak se můžeme divit,že cena hutního materiálu roste.Pracující lidi 
okrademe na daních,důchodcům dáme minimum a zdravotní pojištění si budou platit,
a tož pane Stanjuro bravóóó!

https://www.novinky.cz/ekonomika/clanek/kapacita-vlaku-nestaci-a-tak-do-cr-poprve-
priplula-lod-s-uhlim-z-australie-
40384860#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.web.nexttoart&dop_req_i
d=7WXUrAt5KnW-202201251028&dop_id=40384860
 
Datum: 24. 1. 2022 0:07:52Předmět: To je na po rypáku a hned a bez odkladu a zpětně. 
Jak informovala ČT, tak do Děčína dorazila loď naložená černým uhlím z Austrálie a po 
železnici bude uhlí dopraveno na Ostravu, kde e černého uhlí nedostatek.
To je na po rypáku a hned a bez odkladu a zpětně. Jak informovala ČT,  tak do Děčína 
dorazila loď naložená černým uhlím
z Austrálie a po železnici bude uhlí dopraveno na Ostravu, kde  je černého uhlí 
nedostatek.
 
 A je hned jasné, odkud se sypaly úplatky bývalým politikům,
tlumícím na Ostravsku těžbu černého uhlí, když Ostrava, Karviná, Beskydy k Frenštátu 
leží na obrovských ložiscích černého uhlí a vozí se to dnes  odkusi z koňovi řiti z nějaké 
Austrálie. A jakékoliv komodity prodražuje především doprava. V Ostravě, vedle v 
Třinci  jsou hutě, koksovny, pod Ostravou uhlí a doprava putuje z dálky nejmíň  
25.000,- kilometrů s obeplutím Afriky a nebo s tučným poplatkem přes Suez, 
překládku v Hamburku a dalších 1.300 kilometrů po železnici. To tady ale 
byla ládovačka v těch minulých vládách ODS a ČSSD.
 Že by to svedli na zastřelého Mrázka a Bělu z devadesátek?
 Otta      

de
zin

for
mac

e


